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Protokoll styrelsemöte Allhallen 

Närvarande: Gunnar Andreasson, Sauli Hakkarainen, Bo Melvås, Emil Larsson, Sebastian Andersson, 

Mathias Lennartsson 

 

1. Mötet öppnas 

 

2. Föregående protokoll 

• Plexiskivor för fönster i entrén. Mathias hade med sig prover. Beslut togs att sätta upp plexi 

på båda sidor av dörren, dvs täcka totalt 4 fönsterpartier. 

•  Vi ska skapa en excelfil med de avtal som föreningen har och när de ska omförhandlas. 

Ansvarig? 

 

 

3. Ekonomi 

• Ekonomin är fortsatt god.  

• Anders kommer ansöka om elstöd. Linda skickar kopia på signerade årsmötesprotokollet 

och protokollet från det konstituerande styrelsemötet till Anders. 

• Förra året hyrde Bollebygds handbollsklubb en helg i oktober, de fick en faktura på 7000:- 

enligt överenskommelse. De har inte betalat trots flera påminnelser. 

Vi beslutar att avskriva skulden. Vill de hyra igen så måste de betala den gamla skulden 

innan samt att den nya bokningen ska betalas i förskott.  

 

4. Uthyrning 

• Nu drar höstens aktiviteter igång. Våra stamgäster hyr veckovis som vanligt.  

Evenemang som är bokade, 16/9 privat kalas, 23-24/9 Kärra HK, 29/9 – 1/10 Sveriges 4H och 

6-7/10 Borås Karateklubb. 

• Vi beslutade att hyra ut hallen max 2 helger per månad för evenemang. Hyresgäster som blir 

av med sin tid p g a evenemang kan i stället nyttja hallen någon av de lediga tiderna. 

 

5. Gym 

• Undersöka om vi ska teckna ett serviceavtal för maskinerna i gymmet. Sauli ansvarar 

• Vattenskada och slitage i herrarnas omklädningsrum i gymmet behöver undersökas och 

åtgärdas. Det verkar som det är färgflagor som släppt från väggen. Kanske räcker att måla på 

med ny färg. Sauli ansvarar 

• Önskemål om träbox till gymmet, ca 50x50 cm. Sauli undersöker. 

• Finns förslag att flytta runt maskinerna i gymmet för att skapa bättre flöde och närhet till 

maskiner som hör ihop. Förslag att flytta maskiner med lösa vikter till lilla rummet. Bör köpas 

in tjockare mattor att ha under maskinerna med lösa vikter. Sebastian synkar ihop detta med 

nedan punkt. 

 



• Det har inkommit fråga kring nya maskiner till gymmet. Finns funderingar på att byta 

maskiner till hösten för att uppdatera maskinparken. Vi beslutar att det finns utrymme upp 

till 25 000 kr för offert. Sebastian kontaktar Johnny Skoglund och stämmer av offerten vi fick 

från STI. Vår bedömning är att den är väl prisvärd.  

Folie på rutorna för att hålla värmen ute. Mathias undersöker. 

 

6. Hemsidan uppdatering. 

Hur ligger vi till med uppdateringen?  

Info om Allhallen på Borås Stads hemsida, info behöver uppdateras. 

 

7. Övrigt 

• Städningen i sommar har gått bra. 

• Liften som vi haft stående utanför hallen har gjort sitt. Behöver vi lift i framtiden så hyr vi 

lift för ändamålet. 

• Invändig fönsterputs är inbokat vecka 36. 

• Besiktning av ventilationen ska göras senast 7/12, Anders bevakar och åtgärdar. 

• Höstens storstädning görs av Equmenia. Vi behöver inte dammsuga ovan balkar, 

armaturer eller ventilationstrummor, således behöver vi ingen saxlift denna gång.   

 

8. Nästa möte 

• 231206 kl. 18.00 Anders bokar mötesrum och mat. 

 

 

Vid protokollet 

Sauli Hakkarainen 


